
REPUBLIKA HRVATSKA       
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 30. rujna 2011. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 69-11 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 27. rujna 2011.  

 

Započeto u 11.00 

 

 

PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Marija Udiljak, Zdravko Kedžo, Ljubomir Stefanović i Ernest Strika 
 

NEDOSTAJE: Olga Ramljak i Damir Hajduk 
 

OSTALI 

PRISUTNI: Tomislav Pupačić i  Marijana Lalić   
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 

D N E V N I   R E D: 

 
1. Nadzor nad radom nakladnika 
2. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  

 

Ad 1. 

Članovima Vijeća, po prigovorima te po uočenim mogućim kršenjima Zakona o elektroničkim 
medijima, izloženi su slučajevi: 
 
1. ŠEST PRITUŽBI gđe MILE JELAVIĆ, DJEČJE PRAVOBRANITELJICE 

• Otkrivanje identiteta maloljetnika u slučaju Novoselnik  

• Pisanje portala Novi list – otkrivanje identiteta djeteta – slučaj Grbac   

• Pisanje portala Index.hr – otkrivanje identiteta djeteta u slučaju Slavice Šode  

• Neprimjeren sadržaj na portalu Net.hr  

• Banner sportske kladionice SuperSport  

• Neovlašten pristup webu škole (zaštita računala)– INFORMACIJA NA ZNANJE 
2. PRITUŽBA DŽENADA HODŽIĆA –„Srpsko Sarajevo“ u Dnevniku HTV-a  
3. PRITUŽBA NAČELNIKA IMOTSKIH OPĆINA - RADIO IMOTSKI 
4. PRITUŽBA PAULE KLAIĆ - fotografije prometne nesreće na Trešnjevci  
5. PRITUŽBA IVANE RAGUŽ – Reklama za prezervative 
6. PRITUŽBA IVICE GLAVAŠA – Oralni seks u programskim najavama 
7. PRITUŽBA HRVOJA KOPAČEVIĆA – nedostatak informativnog programa na Kapital Network 
8. PRITUŽBA IVE SINDIČIĆ – Slaboumni Macchievi vlasnici restorana  
    PRITUŽBA ZEKOV45 – TPORTAL – PLAYTOY – UKRATKO INFORMACIJA 
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9. TRI PRITUŽBE NA FORUME i sl. stranice 

• Karlo Vajdić – pritužba na Forum.hr (Kentucky Fried Chicken - Kentucky Fried Jews)  

• Damir Vodopija – mržnja na Indexu.hr  

• Dr. sc. Vesna Stepanić – objede na račun liječnika na internetskim forumima  
10. PRITUŽBA DINA PLEŠTINE - Zabrana spota na CMC-ju 
11. PRITUŽBA MARIJE JALŠOVEC - crtani film Dragon Ball – KRATKA INFORMACIJA 
12. PRITUŽBA JURE BANA na TAROT emisije – KRATKA INFORMACIJA  
13. PRITUŽBA Josipa Čarije - TELETEXT NA ĆIRILICI – KRATKA INFORMACIJA  
14. OBJAVA DEMANTIJA SREĆKA SLADOLJEVA u Pulsu Hrvatske – KRATKA INFORMACIJA 
15. ZAMOLBA ZA SUGLASNOST PROMJENE PROGRAMSKE SHEME JABUKE TV (U PRIPREMI) 
16. SLUČAJEVI NADZORA (U PRIPREMI) 

 
Odlučeno je: 

Portalima Petrinjski radio.hr, Indeks.hr i Jutarnji.hr uputiti će se dopisi u kojima će ih se 
izvijestiti kako je služba nadzora Agencije za elektroničke medije pratila njihovo djelovanje,  te 
će se upozoriti na potrebu čuvanja interesa maloljetnika. O poduzetom će se izvijestiti 
Pravobraniteljica za djecu gđa Mila Jelavić. Petrinjskom radiju uputiti će se dopis kojim će ih se 
upozoriti na obvezu upisa u očevidnik elektroničkih publikacija. 
 
 S obzirom na prigovor gledatelja na neprimjeren sadržaj pri emitiranju najave 
programa emisije RED CARPET, te na novu praksu nakladnika da navedenu emisiju prikazuje u 
dva dijela u kojem se prvi dio emitira s oznakom 12, a drugi 15, Vijeće je naložilo službi 
nadzora da obradi posljednje dvije epizode ove emisije.  
 
 Pristigla je pritužba gledatelja da televizijski nakladnik Kapital Network nema 
dovoljno informativnog programa. Nakon trodnevne analize programa služba nadzora 
utvrdila je da se nakladnik ne pridržava programske osnove temeljem koje im dodijeljena 
koncesija. Služba nadzora će u roku 30 dana analizirati sva tri televizijska nakladnika koja su 
dobila koncesiju za specijalizirane programe. 
 
 U posljednje vrijeme Agencija za elektroničke medije zaprima sve više pritužbi na 
djelovanje portala. Vijećnici su se složili kako je nužno donošenje koregulatornih  pravila. 
 

U svezi priloga o crnom fondu HDZ-a  emitiranog u DNEVNIKU 11. rujna 2011. na HRT1 
uputit će se dopis  HRTu kojim će se zatražiti očitovanje o prilogu, a u svezi članka 25. stavka 1. 
točke 3. Zakona o elektroničkim medijima. 
Vijećnici su, također, zaključili kako je nužno u najskorije vrijeme održati tematsku sjednicu o 
predstojećim parlamentarnim izborima. Nakon tematske sjednice svim televizijskim 
nakladnicima uputit će se preporuke o djelovanju  u predizbornom vremenu.  

 

 

Dovršeno u 13.10 sati 

 
 
Zapisnik sastavila        Predsjednik Vijeća 

 

Marijana Lalić        Zdenko Ljevak  


